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Nuorisovaltuusto 

 
 
 
Nuorisovaltuuston kokous 

Aika: 02.04.2020,   16.41-18.11 
 
Paikka: Etäkokous, Google Meets 
 
Jäsenten läsnäolo: 

 
 

Hakala Rasmus ☒ 
Halen Tua, vpj ,  saapui 17.08 ☒ 
Hamarila Viivi ☒ 
Kontiokorpi Enni ☒ 
Koskinen Eino ☒ 
Lisinen Veeti ☒ 
Majabacka Maia ☒ 
Noponen Kaarlo ☒ 
Paju Petteri ☒ 
Puranen Katrina ☒ 
Sirkiä Erika ☒ 
Tammi Otto ☒ 
Toikka Iina ,  sihteeri ☒ 
Toivonen Anni,   pj ☒ 
Tuominen Elsa ☒ 
Esittelijänä toimii Anni Toivonen 

 
Muut osallistujat:   

Hanna Sirkiä 

Åsa Gustafsson poistu 18.03 

Timo virkkula  

Eemil Heimo 
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Käsiteltävät asiat 

 

1 Kokouksen avaus 

Ehdotus: Puheenjohtaja avaa kokouksen. 
 
Päätös 34§: Kokous avattiin ajassa 16.41 
 

 
 
2 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Ehdotus: Todetaan läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus. 
 
Päätös 35§: Todettiin läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

 
  

3 Pöytäkirjantarkistajien valinta 

Ehdotus: Nuorisovaltuusto valitsee keskuudestaan kaksi 
pöytäkirjantarkastajaa. 

 
Päätös 36§: Valittiin valtuutetut Enni Kontiokorpi ja Veeti Lisinen 

 
  
4 Esityslistan hyväksyminen  

Ehdotus: Hyväksytään esityslista.  
 

Päätös 37§: Hyväksyttiin 
 
 

 
5 Roskienkeräys tapahtuma 
 

Ehdotus: Käydään läpi roskienkeräys-tapahtuman tilanne 
 
Käsittely: Käytiin läpi tapahtuman tilanne. Tapahtuman järjestäjät kertoivat, 

että tähän mennessä on ollut yksi kokous ja kaksi etäkokousta. 
Tapahtuma järjestetään kouluissa ja lukiossa. Kaarlo Noponen ja 
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Maia Majabacka kertoivat, että tarvikkeet saadaan 
Viherpalvelulta. Rahoituksesta ei vielä tiedetä. Kertoivat myös 
aikovansa valmistella infopaketin. Suunnitelmana on järjestää 
tapahtuma viikolla 33, mikä ei ole vielä varmaa. Eemil Heimo 
ehdotti, että Saaristosiistinä voisi olla myös hyvä yhdistys. Kertoi 
myös, että viikko 33 on aika aikaisin. Hanna Sirkiä ehdotti, että 
aikataulut pitää ottaa hyvin huomioon. Vielä ei tiedetä onko 
tapahtuma edes mahdollista pitää koronan takia. Rasmus Hakala 
kertoi, että siirto keväälle lievittäisi stressiä. 

 
Päätös 38§: Merkittiin tiedoksi ja päätettiin jatkaa käsittelyä seuraavassa 

kokouksessa. 
 
 
 

6 Korona 
 

Ehdotus: Käydään läpi tämänhetkinen tilanne 
 
Käsittely: Puheenjohtaja Anni Toivonen kertoi, että kevään kokoukset 

tullaan pitämään etäkokouksina. Kertoi myös, että kouluvierailut 
siirtyvät mahdollisesti syksylle. Suunnitelmissa olleet matkat ja 
vaihdot peruuntuvat. Rasmus Hakala ehdotti, että kouluvierailut 
siirrettäisiin loppuvuoteen, jolloin vaalitkin lähestyvät. Timo 
Virkkula ehdotti, että nuorisovaltuusto voisi osoittaa nuorille 
tukensa tässä tilanteessa. Puheenjohtaja ehdotti, että someryhmä 
tekisi julkaisun asiasta. Kaarlo Noponen kannatti ehdotusta. Tua 
Halen ehdotti, että voitaisiin kirjoittaa mielipidekirjoitus 
Kaarina-lehteen. Ilmoittautui myös vapaaehtoiseksi  kirjoittamaan 
sen. 

 
Päätös 39§: Merkittiin tiedoksi. Päätettiin myös, että julkaistaan 

sosiaaliseenmediaan kyseisestä aiheesta ja kirjoitettaisiin 
mielipidekirjoitus Kaarina-lehteen.  

 
 
7 Kummivaltuutettujen kuulumiset 
 

Ehdotus: Kuullaan kummivaltuutettujen kuulumiset 
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Käsittely: Kummivaltuutetut kertoivat kuulumisensa. Timo Virkkula painotti, 
että jokainen meistä tarvitsee nyt jaksamista vaikeaan 
tilanteeseen. Hanna Sirkiä myös painotti, että tilanne on raskas. 

 
Päätös 40§: Merkittiin tiedoksi 
 

 
8 Ilmoitusasiat 
 

8.1 Lautakuntien kuulumiset 
 

Ehdotus: Kuullaan lautakuntien kuulumiset 
 

Käsittely: Katrina Puranen kertoi, ettei henkilöstölautakunnan 
kokouksessa noussut esille nuorisovalstuustoa koskevia 
asioita. Rasmus Hakala kertoi, että sivistyslautakunnan 
kokouksessa käytiin läpi kouluterveyskysely. Maia Majabacka 
kertoi, ettei ympäristölautakunnalla ollut kokousta. Otto Tammi 
kertoi, että kaupunkikehityslautakunnan kokouksessa ei 
noussut esille nuorisovaltuustoa koskevia asioita. Sosiaali- ja 
terveyslautakunnan kokouksessa ei ollut valtuutettua. Petteri 
Paju kertoi, ettei teknisenlautakunnan kokouksessa noussut 
esille mitään nuorisovaltuustoa koskevaa. Pyysivät 
nuorisovaltuuston miettimään, miten kouluterveyskyselyn 
tavoitteet voitaisiin toteuttaa. Kaarlo Noponen kertoi, että 
vapaa-ajanlautakunnan kokouksessa käsiteltiin 
kouluterveyskysely, Valkeavuoren kampus ja lukion ruokalan 
hyödyntäminen. Kokouksessa käytiin läpi myös kouluhankkeet. 
Rasmus Hakala ottaa yhteyttä johtavaan rehtoriin 

 
Päätös 41§: Merkittiin tiedoksi 

 
 

8.2 Lounais-Suomen piiri ja Nuorisovaltuustojen liitto 
 

Ehdotus: Kuullaan Lounais-Suomen piirin ja Nuorisovaltuustojen liiton 
kuulumiset 

 
Käsittely: Valtuutetut Kaarlo Noponen, Veeti Lisinen ja Otto Tammi 

kertoivat osallistuneensa Aktiivipäiville. Kertoivat tapahtumasta 
ja myös, että Kaarlo Noponen oli jutellut Turun 
nuorisovaltuuston kanssa föli-hankkeesta. 
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Päätös 42§: Merkittiin tiedoksi  
 
 

9 Muut asiat 
 
 

9.1  Kouluvierailut 
 

Ehdotus: Käydään läpi kouluvierailujen tämänhetkinen 
tilanne 

 
Käsittely: Otto Tammi, Katrina Puranen ja Kaarlo Noponen 

kertoivat käyneensä esittäytymässä 
Valkeavuoren oppilaskunnalle. Kaarlo Noponen ja 
Petteri Paju kertoivat myös käyneensä 
esittäytymässä Kaarinan lukion oppilaskunnan 
puheenjohtajalle. Viivi Hamarila, Eino koskinen ja 
Elsa Tuominen kertoivat käyneensä 
esittäytymässä Kotimäen oppilaskunnalle. 

 
Päätös 43§: Merkittiin tiedoksi 

 
 
Kokous päätettiin 18.11 


